
ПРОТОКОЛ № 146 

засідання постійної комісії з питань регулювання земельних відносин, 

містобудування та архітектури 

 

від 11.05.2018         м.Ужгород 

 

ПРИСУТНІ: Афанасьєва О.В. – голова комісії; 

Любар В.М. – заст. голови комісії; 

Станко Ю.Ю. – секретар комісії; 

Пономарьов С.Б., Прозор Є.І.,  

Козак В.А.– члени комісії; 

ВІДСУТНІ: Бабидорич В.В.,  

Шевчук Г.В. 

ЗАПРОШЕНІ: 

Тарахонич В.Ю. – начальник відділу міжнародних грантових програм та 

інновацій; 

Травіна О.В. – начальник управління економіки та стратегічного планування; 

Біксей А.Б. – начальник управління праці та соціального захисту населення; 

Решетар В.В. – начальник відділу охорони здоров’я; 

Василиндра О.М. – начальник управління у справах культури, спорту, сім’ї та 

молоді; 

Боршовський О.І. –  начальник управління містобудування та архітектури; 

Бабидорич В.І. – директор департаменту міського господарства; 

Яцків О.І. – заст. директора департаменту міського господарства; 

Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики.  

Пекар В.І. - начальник управління правового забезпечення; 

Воловар М.В. – начальник служби персоналу та спец роботи; 

Чепкий О.О. – начальник відділу землекористування. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

І. Обговорення проектів рішень чергової ХХІІІ сесії міської ради. 

 

1. СЛУХАЛИ: Тарахонич В.Ю. представила проект рішення  № 1061 

«Про вступ до Асоціації органів місцевого самоврядування «Єврорегіон 

Карпати – Україна». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

2. СЛУХАЛИ: Травіна О.В. представила проект рішення № 1062 «Про 

приєднання Ужгородської міської ради до ініціативи Європейського Союзу 

«Мери та економічне зростання». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 
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За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

3. СЛУХАЛИ: Травіна О.В. представила проект рішення № 1063 «Про 

зміни до Програми розвитку туризму та формування позитивного 

інвестиційного іміджу м. Ужгород на 2018 – 2022 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

4. СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 1036 «Про 

зміни до Програми додаткових гарантій соціального захисту громадян на 

2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

5. СЛУХАЛИ: Про проект рішення № 1064 «Про зміни до комплексної 

Програми профілактики та протидії злочинності в місті Ужгород на 2017 – 

2020 роки.» (є зауваження департаменту фінансів) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

6. СЛУХАЛИ: Василиндра О.М. представила проект рішення № 1066 

«Про доповнення до Програми будівництва, реконструкції та капітального 

ремонту дитячих та спортивних майданчиків у м. Ужгород на 2017 – 2021 

роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

7. СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1067 «Про 

зміни до Програми розвитку земельних відносин у м. Ужгород на 2017 – 2019 

роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

8. СЛУХАЛИ: Боршовський О.І. представив проект рішення № 1068 

«Про зміни до рішення ХІ сесії міської ради VІ скликання 09.12.2011 р. № 

323.» (Програма комплексного забезпечення містобудівною документацією). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 
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9.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 1069 «Про 

встановлення розміру кошторисної заробітної плати, який враховується при 

визначенні вартості будівництва (нового будівництва, реконструкції, 

капітального ремонту, технічного переоснащення) об’єктів, що 

споруджуються із залученням бюджетних коштів.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

10.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 1070 «Про 

Програму утримання та фінансової підтримки спортивних споруд КП 

«Стадіон «Авангард» на 2018 – 2020 роки.»  

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

11.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 1071 «Про 

зміни до комплексної Програми відновлення історичного центру м. 

Ужгорода на 2017 – 2020 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

12.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 1072 «Про 

доповнення до рішення ХVІІІ сесії міської ради VІІ скликання 14.12.2017 

року № 903.» (Про дольову участь співвласників багатоквартирних будинків 

у проведенні кап. ремонту житла). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

13.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 1073 з 

доповненням «Про зміни до Програми капітального ремонту житлового 

фонду у м. Ужгород на 2018 – 2022 роки.» 

ВИСТУПИЛИ: Станко Ю.Ю. просив у завданні 1 додатку 1 до проекту 

рішення замість об’єкту «вул. Собранецька, 152» записати «вул. 

Собранецька,118». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії з урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

14.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 1074 з 

доповненням «Про зміни до Програми благоустрою міста Ужгород на 2018 – 

2022 роки.» 



 4 

ВИСТУПИЛИ: Козак В.А. просив за рахунок зменшення обсягу резервного 

фонду виділити кошти в сумі 298,0 тис. грн. для проведення ремонту 

тротуарів по вул. Бородіна – Минайська. Відповідні зміни внести до бюджету 

міста на 2018 рік. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії з урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

15.  СЛУХАЛИ: Травіна О.В. представила проект рішення № 1075 «Про 

зміни до Програми економічного і соціального розвитку м. Ужгорода на 2018 

рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

16.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення № 1076 «Про зміни 

до бюджету міста на 2018 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно.  

17.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 1077 «Про 

надання згоди на прийняття квартир у комунальну власність.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

18.  СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 1078 «Про 

доповнення до Правил благоустрою міста Ужгород.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

19.  СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 1079 «Про 

доповнення до рішення ХVІІІ сесії міської ради VІІ скликання 14.12.2017 

року № 889.» (План підготовки регуляторних актів). Враховуючи лист 

департаменту міського господарства від 27.04.2018 № 25.01-10/722 просив 

доповнити таблицю додатку до проекту рішення проектом регуляторного 

акту «Про зміни до рішення міської ради 07.11.2014 № 1505 «Про Порядок 

отримання паспортів відкритих літніх майданчиків у м. Ужгороді». 

Зауважив, що дане рішення забезпечить надходження додаткових коштів до 

міського бюджету. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії з урахуванням висловленого зауваження. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 
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  «за» - одноголосно. 

20.  СЛУХАЛИ: Біксей А.Б. представив проект рішення № 1080 «Про 

Положення про Ужгородській міській територіальний центр соціального 

обслуговування (надання соціальних послуг) та затвердження штатної 

чисельності.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

21.  СЛУХАЛИ: Воловар М.В. представила проект рішення № 1081 «Про 

зміни до рішення ХІ сесії міської ради VІІ скликання 28 лютого 2017 року № 

608.» (структура апарату ради та виконкому). Просила доповнити проект 

рішення пунктами: «Змінити назву господарсько – експлуатаційного відділу 

на господарсько – експлуатаційне управління; 

- затвердити чисельність господарського – експлуатаційного 

управління у кількості 19 осіб; 

- змінити назву відділу програмного та комп’ютерного забезпечення 

на управління програмного та комп’ютерного забезпечення; 

- затвердити чисельність управління програмного та комп’ютерного 

забезпечення у кількості 7 чоловік; 

- ввести додатково у відділ інформаційної роботи 1 одиницю; 

- ввести додатково у відділ по роботі з депутатами та постійними 

комісіями 1 одиницю. 

Затвердити загальну чисельність апарату міської ради і виконавчих органів 

ради у кількості 326 одиниць. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати зауваження постійної комісії з питань 

бюджету…, а саме: 

«Доповнити проект рішення наступним текстом: 

«Змінити назву господарсько – експлуатаційного відділу на господарсько – 

експлуатаційне управління; 

- затвердити чисельність господарського – експлуатаційного 

управління у кількості 19 осіб; 

- змінити назву відділу програмного та комп’ютерного забезпечення 

на управління програмного та комп’ютерного забезпечення; 

- затвердити чисельність управління програмного та комп’ютерного 

забезпечення у кількості 7 чоловік; 

- ввести додатково у відділ по роботі з депутатами та постійними 

комісіями 1 одиницю. 

Затвердити загальну чисельність апарату міської ради і виконавчих органів 

ради у кількості 325 одиниць.» 

2. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловлених пропозицій. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 
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22.  СЛУХАЛИ: Боршовський О.І. представив проект рішення № 1082 

«Про затвердження містобудівної документації.» (територія, обмежена вул. 

Електрозаводською, Шумною, Другетів, Айвазовського, Панькевича). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

23.  СЛУХАЛИ: Боршовський О.І. представив проект рішення № 1083 

«Про затвердження містобудівної документації.» (територія, обмежена вул. 

Перемоги, Бобяка, Володимирьскою, Драгоманова) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

24.  СЛУХАЛИ: Боршовський О.І. представив проект рішення № 1084 

«Про затвердження містобудівної документації.» (територія, обмежена вул. 

Можайського, Бородіна, Минайською, Декабристів). 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

25.  СЛУХАЛИ: Боршовський О.І. представив проект рішення № 1085 

«Про перейменування провулків.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

26.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1086 з 

доповненнями 1,2,3 «Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок.» 

ВИСТУПИЛИ: Кондратюк В.В., Смик А.І., Маух, заявники – учасники 

бойових дій в АТО, просили членів комісії зняти критичні зауваження до 

проекту рішення в частині розгляду їх заяв 

ВИРІШИЛИ: 1. В пунктах 1.12, 1.32, 1.33, 1.40, 1.41, 1.42, 1.48, 1.49, 1.50, 

1.51, 1.55, 1.56, 2.1, 2.2, 2.3, 2.4, 2.5, 2.6,1.82, 1.84, відмовити у задоволенні 

клопотань відповідно до протоколів постійної комісії. 

2. В пункті 1.22 замінити позицію 180 на позицію 196. 

3. Пункти 1.58, 1.61, 1.62 зняти на довивчення. 

4. Пункт 1.83 зняти з розгляду у зв’язку із відкликанням заявником адмін. 

послуги. 

5. В пункті 1.69 відмовити у задоволенні клопотання, оскільки земельна 

ділянка є охоронною зоною кладовища. 

6.Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловленої пропозиції. 
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За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

6.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1087 з 

доповненнями 1,2 «Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

7.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1088 з 

доповненнями 1,2,3 «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок.» 

ВИСТУПИЛИ: Станко Ю.Ю. повідомив про наявність в проекті рішення 

конфлікту інтересів. З метою дотримання вимог чинного законодавства 

утримається від обговорення проекту та не буде брати участі в голосуванні. 

ВИРІШИЛИ: 1. В пунктах 2.9, 2.10, 2.11, 2.12, 2.13, 2.14, 2.15, 2.18, 

відмовити у задоволенні клопотань відповідно до протоколів постійної 

комісії. 

2. В пункті 2.20 відмовити у задоволенні клопотання у зв’язку із 

надходженням на дану земельну ділянку звернень учасників бойових дій. 

3. В пункті 1.7 уточнити площу земельної ділянки на 0,0410 га. 

4.Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловлених пропозицій. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 5; 

  «не голосував» - 1. (Станко Ю.Ю.) 

8.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1089 з 

доповненнями 1,2 «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок.» 

ВИСТУПИЛИ: Повшик Е.Л., мешканка міста, яка просила утриматись від 

голосування по пункту 1.6 щодо зміни цільового призначення земельної 

ділянки по вул. Перемоги, 120, 122. Поінформувала, що на даний момент в 

суді розглядається справа про заборону будівельних робіт на вказаній 

земельній ділянці. 

 Афанасьєва О.В. ознайомила присутніх із заявою гр.Повшик Е.Л. та  

просила заявника надати офіційні документи щодо заборони міській раді 

вчиняти будь - які дії по відношенню до зазначених земельних ділянок. 

 Грегор В., представник заявника,  доповнив вступ гр. Повшик Е.Л. 

 Пономарьов С.Б. повідомив про наявність конфлікту інтересів в пункті 

1.9 проекту рішення. З метою дотримання вимог чинного законодавства не 

буде брати участі в обговоренні питання і утримується від голосування. 

ВИРІШИЛИ: 1. В пункті 1.8 уточнити кадастровий номер на 

«2110100000:16:001:0261» та цільове призначення «для будівництва та 

обслуговування інших будівель громадської забудови», наявна колективна 

скарга мешканців. 



 8 

2. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 5; 

  «не голосував» - 1. (Пономарьов С.Б.) 

9.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1090 з 

доповненнями 1,2 «Про надання згоди на складання технічної документації 

щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості).» 

ВИРІШИЛИ: 1. В пунктах 1.2, 2.1, 2.4, 2.7 відмовити у задоволенні 

клопотань відповідно до протоколів постійної комісії. 

2. Пункт 2.2 зняти на довивчення. 

3. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловлених пропозицій. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

10.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1091 з 

доповненнями 1,2,3 «Про затвердження технічної документації щодо 

встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості).» 

ВИРІШИЛИ: 1. В пункті 2.1 відмовити у задоволенні клопотання відповідно 

до протоколу постійної комісії. 

2. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

11.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1092 «Про 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо проведення 

інвентаризації земель комунальної власності.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

12.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1093 з 

доповненнями 1,2 «Про поновлення та припинення дії договорів оренди 

земельних ділянок.» 

ВИРІШИЛИ: 1. В пунктах 1.1, 1.6, 1.9 відмовити у задоволенні клопотань 

відповідно до протоколів постійної комісії. 

2. В пункті 1.3 рекомендувати відмовити у задоволенні клопотання у зв’язку 

із відсутністю нерухомого майна на земельній ділянці, проходженням через 

земельну ділянку інженерних мереж та примиканням земельної ділянки до 

меж дошкільного закладу № 34. 

3. В пункті 1.7 рекомендувати відмовити у задоволенні клопотання у зв’язку 

із наявною колективною скаргою мешканців мікрорайону. 

4. В пункті 1.8 рекомендувати відмовити у задоволенні клопотання у зв’язку 

із відсутністю нерухомого майна на земельній ділянці та розташуванням 

земельної ділянки за межами червоної лінії. 
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5. Пункти 1.15, 2.2, 3.2 зняти на довивчення. 

6. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловлених зауважень. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

13.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1094 з 

доповненнями 1,2,3 «Про надання дозволів на проведення експертної 

грошової оцінки земельних ділянок.» 

ВИСТУПИЛИ: Пономарьов С.Б. повідомив про наявність конфлікту 

інтересів в пункті 1.23 проекту рішення. З метою дотримання вимог чинного 

законодавства не буде брати участі в обговоренні питання і утримується від 

голосування. 

ВИРІШИЛИ: 1. В пунктах 1.21, 1.22 рекомендувати відмовити у 

задоволенні клопотань, повернутись до розгляду питання після укладання 

договорів оренди та відшкодування збитків бюджету за користування 

земельними ділянками. 

2. В пунктах 1.7, 1.12, 1.13, 1.14, 1.15, 1.16, 1.19  відмовити у задоволенні 

клопотань відповідно до протоколів постійної комісії. 

3. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 5; 

  «не голосував» - 1. (Пономарьов С.Б.) 

14.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1095 «Про 

затвердження матеріалів актуалізації звіту про експертну грошову оцінку 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення.» (гр. Гулевата 

Т.В.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

15.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1096 «Про 

затвердження матеріалів актуалізації звіту про експертну грошову оцінку 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення.» (гр. Бейгулову 

А.Є.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

16.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1097 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Арутюнян Н.О.) 

ВИРІШИЛИ: 1. Застосувати до ціни продажу земельної ділянки коефіцієнт 

1.2. 



 10 

2. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

17.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1098 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» ( гр. Гусак С.М.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

18.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1099 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Данецук В.М.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

19.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1100 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ФОП Сливка М.М.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

20.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1101 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Терпак М.В.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

21.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1102 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (гр. Кальницька М.А.) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

22.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1103 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу» (ТОВ «Альбіон – Уж») 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 
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  «за» - одноголосно. 

23.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1104 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ТОВ «Західна інвестиційна компанія») 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

24.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1105 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ТОВ «Каслекс») 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

25.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1106 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ТОВ «Квіти Ужгорода – 2») 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

26.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1107 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ТОВ «Новопарт») 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

27.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1108 «Про 

приватизацію земельної ділянки несільськогосподарського призначення 

шляхом викупу.» (ТОВ «Фірма «Магістраль ЛТД») 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

28.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1109 «Про 

впорядкування землекористувань по вулиці Минайській, 71.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

29.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1110 «Про 

відмову у наданні дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки.» 
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ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до 

розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

30.  СЛУХАЛИ: Чепкий О.О. представив проект рішення № 1111 з 

доповненням «Про зміни та скасування рішень міської ради.» 

ВИРІШИЛИ: 1. В пункті 2 відмовити у задоволенні клопотання відповідно 

до протоколу постійної комісії. 

2. Внести  зміни до рішення від 22.02.2018 року № 1019 шляхом доповнення:  

«Припинити ТОВ «Готель Ужгород» право постійного користування 

земельною ділянкою площею 0,9 га на пл. Б. Хмельницького, 2 та вважати 

таким, що скасований державний акт від 07.12.2000 року серія І-ЗК № 

002094». 

3. Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловлених зауважень. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 

 

Голова комісії        О.Афанасьєва 

 

 

Секретар комісії        Ю.Станко 


